
 1

 
Z á p i s 

 
z 11. výjezdního jednání Finančního výboru Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 

konaného dne 10. 6. 2014 od 12.30 hod.  
v  Rychnově nad Kněžnou 

 
 

 
 
Přítomni: dle prezenční listiny 
 
 
Omluveni: Pastorčák, Franc, Kebus, Orgoníková 
 
 
Program jednání: 
 

1. Zahájení, přivítání přítomných, představení a schválení přizvaných hostů, schválení 
programu jednání, volba ověřovatele zápisu  
 

2. Návrh na 2. změnu rozpočtu Královéhradeckého kraje pro rok 2014 
 

3.   Zdravotnictví - Žádost ON Náchod a.s. o náhradu nákladů za plnění závazku veřejné 
služby z minulých let 
 

4.   Informace o přípravě druhé etapy Průmyslové zóny Kvasiny Královéhradeckého kraje 
 

5.   Návrh na 2. změnu rozpočtu Královéhradeckého kraje pro rok 2014 
 

6.   Schválení Rozboru hospodaření KHK a závěrečného účtu za rok 2013 
 

7. Různé - daňové příjmy a půjčky Královéhradeckého kraje 
 

8. Závěr  
     

Jednání ve 12.30 hodin zahájil a řídil místopředseda Finančního výboru Zastupitelstva 
Královéhradeckého kraje Ing. Martin Puš, který přítomné uvítal, omluvil nepřítomnost  
Ing. Kebuse z důvodu nemoci a vyjádřil se k materiálům, které byly distribuovány před 
jednáním. 

 
 
 
K bodu 1 
 
Zahájení, přivítání přítomných, představení a schválení přizvaných hostů, schválení 
programu jednání, volba ověřovatele zápisu Ing. Aleše Cabicara 
 



 2

- schválen program 11. jednání Finančního výboru Zastupitelstva Královéhradeckého 
kraje; 

- schválena přítomnost přizvaných hostů při jednání finančního výboru; 
- ověřovatelem zápisu zvolen Ing. Aleš Cabicar 
 
Hlasování: 

 
  I. Pro  -  9 II. Pro  - 8  
   Proti  -  0  Proti  - 0 
   Zdržel se -  0  Zdržel se - 1 
 
 
USNESENÍ VF/11/62/2014 
Finanční výbor zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 

I. s c h v a l u j e 
 
§ přítomnost hostů: Ing. Pavla Tichého – ředitele CIRI, Ing. Miloslava Nejedlého – 

hlavního ekonoma CIRI, PharmDr. Jany Třešňákové – radní KHK za odvětví 
zdravotnictví a Ing. Vladimíra Soběslava na jednání Finančního výboru 
Zastupitelstva Královéhradeckého kraje dne 10. 6. 2014; 

§ program 11. jednání Finančního výboru Zastupitelstva Královéhradeckého kraje; 
 

 
II. v o l í 
 
Ing. Aleše Cabicara ověřovatelem zápisu. 

 
 
 
K bodu 2 
 
Návrh na 2. změnu rozpočtu Královéhradeckého kraje pro rok 2014 

 
- pozváni: Ing. Vladimír Soběslav, vedoucí ekonomického odboru Krajského úřadu 

Královéhradeckého kraje, který seznámil členy finančního výboru s návrhem na 2. změnu 
rozpočtu Královéhradeckého kraje pro rok 2014 

- Ing. Táborský detailněji popsal a zdůvodnil některé položky 
 
 
Diskutující: Táborský, Puš, Svatý, Veselý, Maček 

 
 
Hlasování: 

I. Pro  -    9  
Proti  -    0   

  Zdržel se -    0 
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USNESENÍ VF/11/63/2014 
Finanční výbor zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 
 
 

I. S c h v a l u j e 
 
návrh na 2. změnu rozpočtu Královéhradeckého kraje pro rok 2014 
 
 

 
 
K bodu 3 
 
Zdravotnictví - Žádost ON Náchod a. s. o náhradu nákladů za plnění závazku veřejné 
služby z minulých let 
 

- pozvána: PharmDr. Jana Třešňáková – radní KHK pro odvětví zdravotnictví; která 
požádala členy Finančního výboru o vyhovění a vysvětlila důvody této žádosti 

- Dr. Třešňáková upozornila, že ON Náchod tento rok hospodaří do této doby dle výhledu 
hospodaření, a proto by se její ztráta neměla dále prohlubovat 

- během tohoto bodu přišel členy Finančního výboru pozdravit starosta města Rychnov nad 
Kněžnou Ing. Jan Skořepa 

- Dr. Veselý zdůvodnil, proč tento bod nebyl schválen ve Zdravotnickém výboru den 
předem 

- Ing. Špičák vyjádřil obavu o ostatní krajské nemocnice a požádal o vysvětlení, jak se 
bude tato situace řešit, na což mu odpověděl Ing. Soběslav a Dr. Třešňáková 

- Ing. Špičák také navrhl, aby v usnesení byly uvedeny roky, na které se má příspěvek 
použít. Členové Finančního výboru tento návrh zamítli.  

 
Diskutující:   Táborský, Lochman, Veselý, Puš, Špičák, Soběslav, Maček 
 
Hlasování: 

I.    Pro  -  8   
  Proti  -  1    
  Zdržel se -  0    
 
 
USNESENÍ VF/11/64/2014 
Finanční výbor zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 

I. d o p o r u č u j e  
 
Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje schválit žádost ON Náchod a. s. o náhradu nákladů 
za plnění závazku veřejné služby z minulých let v celkové výši 50 mil. Kč 
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K bodu 4 
 
Informace o přípravě druhé etapy Průmyslové zóny Kvasiny Královéhradeckého kraje 
 
- pozváni: Ing. Pavel Tichý, ředitel CIRI a Ing. Miloslav Nejedlý, hlavní ekonom CIRI, kteří 

pohovořili o plánovaném rozvoji Průmyslové zóny Kvasiny Královéhradeckého kraje 
- Ing. Táborský hovořil o financování tohoto projektu 
 

Diskutující: Táborský, Třešňáková, Maček, Puš, Veselý, Lochman 
 
Hlasování: 
I. Pro  -  9 
 Proti  -  0 
 Zdržel se -  0 
 
USNESENÍ VF/11/65/2014 
Finanční výbor zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 

I. b e r e  n a  v ě d o m í 
 
informace o přípravě druhé etapy Průmyslové zóny Kvasiny Královéhradeckého kraje 

 
 
 
 
K bodu 5 
 
Schválení Rozboru hospodaření KHK a závěrečného účtu za rok 2013 
 
- pozváni: Ing. Vladimír Soběslav, vedoucí ekonomického odboru Krajského úřadu 

Královéhradeckého kraje, který seznámil členy finančního výboru s rozborem hospodaření 
KHK a se závěrečným účtem za rok 2013 
  

Diskutující: Táborský, Svatý 
 
Hlasování: 
I. Pro  -  9  
 Proti  -  0   
 Zdržel se -  0   
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USNESENÍ VF/11/66/2014 
Finanční výbor zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 

I. s c h v a l u j e  
 
Rozbor hospodaření KHK a závěrečný účet za rok 2013 

 
K bodu 6 
 
Různé 
 
- pozváni: Ing. Vladimír Soběslav, vedoucí ekonomického odboru Krajského úřadu 

Královéhradeckého kraje, který seznámil členy finančního výboru se stavem daňových 
příjmů a půjček Královéhradeckého kraje k 10. 6. 2014  

- Ing. Skřítecká pozvala členy finančního výboru na dobrovolnou prohlídku v Občanském 
sdružení rodičů a přátel dětí s handicapem ORION ihned po jednání 
 

Diskutující: Táborský, Svatý, Veselý 
 
Hlasování: 

I. Pro  -  9   
Proti -  0   

       Zdržel se -  0   
 

 
USNESENÍ VF/11/67/2014 
Finanční výbor zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 

I. b e r e  n a  v ě d o m í 
 

daňové příjmy a půjčky KHK 
 
 
 
Závěr  
 

Místopředseda poděkoval členům finančního výboru za účast na jednání a vzhledem 
k tomu, že byly vyčerpány všechny body programu, v 14.10 hodin jednání ukončil.  

  
 
 

 
Zapsala: Martina Pultrová, tajemnice  

……………………………………….. 
předseda výboru  

…………………………………………. 
ověřovatel zápisu 

 


